



“一带一路”建筑类大学国际联盟  
Belt and Road Architectural University  
International Consortium

# “一带一路”建筑类大学国际联盟 2020 年会议暨校长论坛

2020 Conference & Presidents' Forum of  
The Belt and Road Architectural University International Consortium



“一带一路”建筑类大学国际联盟  
Belt and Road Architectural University  
International Consortium

会议手册  
Programme Book

2020 年 10 月 30 日  
October 30, 2020

联系人 / Contact Person: 李洋 Ms.LI Yang

电话 / Tel: +86 10 68322203

传真 / Fax: +86 10 68322188

邮箱 / E-mail: brauic@163.com

网址 / Website: brauic.bucea.edu.cn

地址 / Address: 北京市西城区展览路1号 100044

No.1 Zhanlanguan Road, Xicheng District, Beijing, P.R.China 100044





## “一带一路”建筑类大学国际联盟 2020 年会议暨校长论坛 会议议程

**自愿平等**      **开放共享**  
Equality and Free will    Openness and Sharing

**合作共赢**      **创新发展**  
Win-Win Cooperation    Innovative Development



“一带一路”建筑类大学国际联盟  
Belt and Road Architectural University  
International Consortium

- 一、时间：2020 年 10 月 30 日（星期五）16:00-19:00
- 二、地点：线上会议（Zoom）
- 三、承办单位：北京建筑大学（中国）、犹尼亚高等工程师学院（法国）
- 四、议程
  - 15:00-16:00 线上签到、线下准备**
  - 16:00-17:00 第一部分：联盟会议**  
(主持人：2020 年联盟会议执行主席、法国犹尼亚高等工程师学院副校长安妮凯瑟琳·吉塔德)
  - 16:00-16:05 介绍来宾
  - 16:05-16:10 法国犹尼亚高等工程师学院院长蒂里·欧克致辞
  - 16:10-16:17 北京建筑大学校务委员会主席姜泽廷致欢迎辞
  - 16:17-16:24 北京市人民政府外事办公室副主任于海永致辞
  - 16:24-16:31 北京市教育委员会一级巡视员黄侃致辞
  - 16:31-16:36 法国上法兰西大区副区长萨瓦托·卡斯蒂格朗致辞
  - 16:36-16:51 联盟主席、北京建筑大学校长张爱林报告联盟 2020 年工作总结及 2021 年联盟  
工作计划
  - 16:51-16:55 “一带一路”建筑类大学国际联盟新成员合作意向书签约仪式
  - 16:55-17:00 合照
  - 17:00-17:10 会间休息



### 17:10-18:30 第二部分：校长论坛

#### 主题：构建“一带一路”建筑教育共同体

(主持人：联盟主席、北京建筑大学校长 张爱林)

(发言顺序按照各高校英文名称首字母排列)

17:10-17:15 法国里尔天主教大学校长帕特里克·斯戈弗莱尔发言

17:15-17:20 中国安徽建筑大学校长孙道胜报告：

《互学互鉴，协同共赢，积极构建“一带一路”建筑教育共同体》

17:20-17:25 联盟主席、中国北京建筑大学校长张爱林报告：

《应对挑战，合作创新，“一带一路”建筑类大学共同发展之道》

17:25-17:30 中国吉林建筑大学校长戴昕报告：

《共商·共建·共享：打造国际建筑人才教育共同体》

17:30-17:35 法国犹尼亚高等工程师学院院长蒂里·欧克报告：

《犹尼亚（原法国英科大联盟）：高等工程师学院的转型》

17:35-17:40 俄罗斯莫斯科国立建筑大学校长帕维尔·阿基莫夫报告

17:40-17:45 亚美尼亚国立建筑大学校长叶吉扎尔·瓦尔达尼扬报告：

《构建“一带一路”建筑教育共同体》

17:45-17:50 俄罗斯新西伯利亚国立建筑大学校长尤里·斯科卢波维奇报告：

《高校在“一带一路”建设中的实践》

17:50-17:55 俄罗斯莫斯科理工大学梁赞分校校长伊戈尔·穆罗格报告：

《莫斯科理工大学梁赞分校的建筑类教育理念》

17:55-18:00 中国山东建筑大学校长靳奉祥报告：

《发挥土木建筑学科优势，努力推进“一带一路”建筑类大学之间的合作与交流》

18:00-18:05 中国天津城建大学校长李忠献报告：

《共建工程教育共同体，服务“一带一路”发展》

18:05-18:10 中国长安大学副校长赵祥模报告：

《“双一流”建设背景下“大土木”国际化建设的探索与实践》

18:10-18:15 英国东伦敦大学副校长哈桑·阿卜杜拉报告

18:15-18:20 波兰华沙生态与管理大学副校长贾斯蒂娜·克利斯报告：

《国际化背景下波兰华沙生态与管理大学的建筑类教育实践》

18:20-18:25 波黑莫斯塔尔大学副校长伊沃·乔拉克报告：

《以土木建筑类专业为重点，推进莫斯塔尔大学发展》

### 18:30-19:00 第三部分：联盟竞赛获奖作品颁奖及闭幕式

(主持人：北京建筑大学副校长 李爱群)

18:30-18:35 “一带一路，建设未来”——2020 年联盟大学生建筑和结构设计竞赛宣传片

18:35-18:40 2020 年联盟大学生建筑和结构设计竞赛获奖名单公布

18:40-18:42 全国工程勘察设计大师、北京建筑大学建筑学院院长张杰教授点评建筑设计方向一等奖获奖作品：中国重庆交通大学《浮屋阅栈——承载历史与时空的滨水未来图书馆》

18:42-18:45 英国皇家结构工程师学会前主席尼克·拉塞尔点评土木结构方向一等奖获奖作品：中国长安大学《萨尔瓦多 - 伊塔帕里卡跨海大桥》

18:45-18:50 联盟主席、北京建筑大学校长张爱林总结致辞

18:50-18:53 联盟会旗交接仪式

18:53-18:58 2021 年联盟会议承办单位波黑莫斯塔尔大学副校长伊沃·乔拉克致辞

18:58-19:00 联盟主席、北京建筑大学校长张爱林宣布大会闭幕



## AGENDA: 2020 Conference & Presidents' Forum of The Belt and Road Architectural University International Consortium

I Date: 16:00-19:00 (Chinese Standard Time)/ 8:00-11:00 (UTC), October 30 (Friday),  
2020

II Venue: Online (Zoom)

III Host: Beijing University of Civil Engineering & Architecture (BUCEA), P. R. China  
Junia (Graduate School of Engineering) (JUNIA), France

IV Program (Chinese Standard Time):

**15:00-16:00 Online Registration**

**16:00-17:00 Part I: 2020 BRAUIC Conference**

Moderator: Prof. Anne-Catherine Guitard, Acting Chairman of the 2020 BRAUIC  
Conference, Vice President for Development & Transformation, JUNIA

16:00-16:05 Introduction of Attendees

16:05-16:10 Speech by Prof. Thierry Occre, President of JUNIA

16:10-16:17 Welcome Speech by Mr. JIANG Zeting, Chairman of Administration  
Committee of BUCEA

16:17-16:24 Speech by Mr. YU Haiyong, Deputy Director General of the Foreign  
Affairs Office of the People's Government of Beijing Municipality

16:24-16:31 Speech by Mr. HUANG Kan, Deputy Director-General of the Beijing  
Municipal Education Committee

16:31-16:36 Speech by Mr. Salvatore Castiglione, Vice-President of solidarity and  
international relations at the Regional COUNCIL, Région Hauts-de-France

16:36-16:51 Report on the 2020 Work & the 2021 Work Plan by Prof. ZHANG Ailin,  
Chairman of BRAUIC, President of BUCEA

16:51-16:55 Signing Ceremony of BRAUIC Letter of Intent for New Member  
Universities

16:55-17:00 Group Photo

17:00-17:10 Break

**17:10-18:30 Part II: 2020 Presidents' Forum**

**Theme: Building A Community of Architectural Education Along the Belt and Road**

Moderator: Prof. ZHANG Ailin, Chairman of BRAUIC, President of BUCEA

(Listed in alphabetical order of university names)

17:10-17:15 Speech by Prof. Patrick Scaufflaire, Rector of Lille Catholic University,  
France

17:15-17:20 Report by Prof. SUN Daosheng, President of Anhui Jianzhu University,  
China

**Title: Mutual Learning and Mutual Benefit, To Actively Build Belt and Road  
Architecture Education Community**

17:20-17:25 Report by Prof. ZHANG Ailin, Chairman of the BRAUIC, President of  
BUCEA, China

**Title: Meeting Challenges With Cooperation and Innovation, Moving Together  
Toward Common Development for Architectural Universities Along The Belt and  
Road**

17:25-17:30 Report by Prof. DAI Xin, President of Jilin Jianzhu University, China

**Title: Joint consultation, Co-construction and Sharing: Building a Community of  
International Education for Architects**

17:30-17:35 Report by Prof. Thierry Occre, President of JUNIA, France

**Title: Junia (former Yncrea HdF): the transitions graduate school of engineering**

17:35-17:40 Report by Prof. Pavel Akimov, Acting Rector of National Research  
Moscow State University of Civil Engineering, Russia



17:40-17:45 Report by Prof. Yeghiazar Vardanyan, Acting Rector of National University of Architecture and Construction of Armenia, Armenia

**Title: Building A Community of Architectural Education Along the Belt and Road**

17:45-17:50 Report by Prof. Yuriy Skolubovich, Rector of Novosibirsk State University of Architecture and Civil Engineering, Russia

**Title: Universities' participation in the implementation of Belt & Road Initiative**

17:50-17:55 Report by Prof. Igor Murog, Director of Ryazan Institute (Branch), Moscow Polytechnic University, Russia

**Title: The concept of architectural education implemented at the Ryazan Institute of Moscow Polytechnic University**

17:55-18:00 Report by Prof. JIN Fengxiang, President of Shandong Jianzhu University, China

**Title: Take Advantage of the Disciplines of Civil Engineering and Architecture, and Work Together to Promote the Cooperation and Exchanges Among Belt and Road Architectural Universities**

18:00-18:05 Report by Prof. LI Zhongxian, President of Tianjin Chengjian University, China

**Title: Build A Community of Engineering Education Serving for the Belt and Road**

18:05-18:10 Report by Prof. ZHAO Xiangmo, Vice President of Chang'an University, China

**Title: Exploration and practice of international construction of "wide civil engineering" under the background of "double first class" construction**

18:10-18:15 Report by Prof. Hassan Abdalla, Provost of University of East London, the UK

18:15-18:20 Report by Prof. Justyna Klys, Vice Rector of University of Ecology and Management in Warsaw, Poland

**Title: International context of architectural education at the University of Ecology and Management in Warsaw**

18:20-18:25 Report by Prof. Ivo Čolak, Vice Rector of University of Mostar, Bosnia and Herzegovina

**Title: Development of the University of Mostar with emphasis on the development of the field of civil engineering and architecture**

**18:30-19:00 Part III: Awarding Ceremony of the 2020 BRAUIC University Student Architectural and Structural Design Competition & Closing Ceremony**

Moderator: Prof. LI Aiqun, Vice President of BUCEA

18:30-18:35 Build the Belt and Road, Build the Future: Video of the 2020 BRAUIC University Student Architectural and Structural Design Competition

18:35-18:40 Announcement of the 2020 Winners of the BRAUIC University Student Architectural and Structural Design Competition

18:40-18:42 Comments by Prof. ZHANG Jie, National Master of Engineering Survey and Design & Dean of School of Architecture and Urban Planning, BUCEA on the First Prize Winner in Category A (Architectural Design): Floating Library by Chongqing Jiaotong University, China

18:42-18:45 Comments by Prof. Nick Russel, Former International President of the Institution of Structural Engineers on the First Prize Winner in Category B (Building Structure): Salvador-Itaparica Bridge by Chang'an University, China

18:45-18:50 Closing Remark by Prof. ZHANG Ailin, Chairman of the BRAUIC, President of BUCEA

18:50-18:53 BRAUIC Flag Hand-over

18:53-18:58 Speech by Prof. Ivo Čolak, Vice Rector of University of Mostar, Bosnia and Herzegovina, representative of the 2021 BRAUIC Conference host

18:58-19:00 Declaration of Conference Closing by Prof. ZHANG Ailin, Chairman of the BRAUIC, President of BUCEA



## 校长论坛发言嘉宾

### Speakers for 2020 BRAUIC Presidents' Forum

(发言顺序按照各高校英文名称首字母排列)  
(Listed in alphabetical order of university names)



中国安徽建筑大学校长 孙道胜  
Prof. SUN Daosheng, President of Anhui Jianzhu University, China  
《互学互鉴，协同共赢，积极构建“一带一路”建筑教育共同体》  
Mutual Learning and Mutual Benefit, To Actively Build Belt and Road Architecture Education Community



中国北京建筑大学校长 张爱林  
Prof. ZHANG Ailin, President of BUCEA, China  
《应对挑战，合作创新，“一带一路”建筑类大学共同发展之道》  
Meeting Challenges With Cooperation and Innovation, Moving Together Toward Common Development for Architectural Universities Along The Belt and Road



中国吉林建筑大学校长 戴昕  
Prof. DAI Xin, President of Jilin Jianzhu University, China  
《共商·共建·共享：打造国际建筑人才教育共同体》  
Joint consultation, Co-construction and Sharing: Building a Community of International Education for Architects



法国犹尼亚高等工程师学院校长 蒂里·欧克  
Prof. Thierry Occre, President of JUNIA, France  
《犹尼亚（原法国英科大联盟）：高等工程师学院的转型》  
Junia (former Yncrea HdF): the transitions graduate school of engineering



俄罗斯莫斯科国立建筑大学校长 帕维尔·阿基莫夫  
Prof. Pavel Akimov, Acting Rector of National Research Moscow State University of Civil Engineering, Russia



亚美尼亚国立建筑大学校长 叶吉扎尔·瓦尔达尼扬  
Prof. Yeghiazar Vardanyan, Acting Rector of National University of Architecture and Construction of Armenia, Armenia  
《构建“一带一路”建筑教育共同体》  
Building A Community of Architectural Education Along the Belt and Road



俄罗斯新西伯利亚国立建筑大学校长 尤里·斯科卢波维奇  
Prof. Yuriy Skolubovich, Rector of Novosibirsk State University of Architecture and Civil Engineering, Russia  
《高校在“一带一路”建设中的实践》  
Universities' participation in the implementation of Belt & Road Initiative



俄罗斯莫斯科理工大学梁赞分校校长 伊戈尔·穆罗格  
Prof. Igor Murog, Director of Ryazan Institute (Branch), Moscow Polytechnic University, Russia  
《莫斯科理工大学梁赞分校的建筑类教育理念》  
The concept of architectural education implemented at the Ryazan Institute of Moscow Polytechnic University



中国山东建筑大学校长 靳奉祥  
Prof. JIN Fengxiang, President of Shandong Jianzhu University, China  
《发挥土木建筑学科优势，努力推进“一带一路”建筑类大学之间的合作与交流》  
Take Advantage of the Disciplines of Civil Engineering and Architecture, and Work Together to Promote the Cooperation and Exchanges Among Belt and Road Architectural Universities



## 参会人员名单 List of Delegation



中国天津城建大学校长 李忠献  
Prof. LI Zhongxian, President of Tianjin Chengjian University, China  
《共建工程教育共同体，服务“一带一路”发展》  
Build A Community of Engineering Education Serving for the Belt and Road



中国长安大学副校长 赵祥模  
Prof. ZHAO Xiangmo, Vice President of Chang'an University, China  
《“双一流”建设背景下“大土木”国际化建设的探索与实践》  
Exploration and practice of international construction of “wide civil engineering” under the background of “double first class” construction



英国东伦敦大学副校长 哈桑·阿卜杜拉  
Prof. Hassan Abdalla, Provost of University of East London, the UK



波兰华沙生态与管理大学副校长 贾斯蒂娜·克利斯  
Prof. Justyna Klys, Vice Rector of University of Ecology and Management in Warsaw, Poland  
《国际化背景下波兰华沙生态与管理大学的建筑类教育实践》  
International context of architectural education at the University of Ecology and Management in Warsaw



波黑莫斯塔尔大学副校长 伊沃·乔拉克  
Prof. Ivo Čolak, Vice Rector of University of Mostar, Bosnia and Herzegovina  
《以土木建筑类专业为重点，推进莫斯塔尔大学发展》  
Development of the University of Mostar with emphasis on the development of the field of civil engineering and architecture

学校 University	姓名 Name	职务 Position
中国安徽建筑大学 Anhui Jianzhu University, China	孙道胜 SUN Daosheng	校长 President
	张韬 ZHANG Tao	国际交流合作处处长 Head of International office
	其他相关人员 3 人 3 other delegates	
中国北京建筑大学 Beijing University of Civil Engineering and Architecture, China	姜泽廷 JIANG Zeting	校务委员会主席 Chairman of University Administration Committee
	张爱林 ZHANG Ailin	联盟主席、校长 Chairman of BRAUIC, President
	李维平 LI Weiping	副校长 Vice President
	张大玉 ZHANG Dayu	副校长 Vice President
	李爱群 LI Aiqun	副校长 Vice President
	黄京红 HUANG Jinghong	校务委员会副主席 Vice Chairman of University Administration Committee
各学院院长、职能部门负责人及相关人员 50 人 50 other delegates including heads of faculties and departments		
中国长安大学 Chang'an University, China	赵祥模 ZHAO Xiangmo	副校长 Vice President
	蒋在文 JIANG Zaiwen	国际处处长 Director of International office
	黄观文 HUANG Guanwen	国际处副处长 Vice Director of International office
中国长春建筑学院 Changchun University of Civil Engineering and Architecture, China	邢国华 XING Guohua	建工学院院长 Dean of the School of Architecture
	孙雷 SUN Lei	执行校长 Executive President
	王玫 WANG Mei	副校长 Vice President



学校 University	姓名 Name	职务 Position
中国重庆交通大学 Chongqing Jiaotong University, China	易志坚 YI Zhijian	副校长 Vice President
	毛明勇 MAO Mingyong	国际交流合作处处长 Director of International Cooperation & Exchanges Office
马来西亚大学联盟 Consortium of Malaysian Universities, Malaysia	黄子炜 Tze Wei Wong	顾问 Advisor
土耳其伊希克大学 Isik University, Turkey	埃里夫·沙雅科·马卡利 Elif Suyuk Makakli	建筑与设计学院副院长、建筑系主任 Vice Dean, Faculty of Architecture and Design Head, Department of Architecture
	努兰·泽伦·居勒索伊 Nuran Zeren Gülersoy	教授 Professor
	奥汉·阿尔坦 Orhan Altan	荣誉教授 Emeritus Professor
中国吉林建筑大学 Jilin Jianzhu University, China	戴昕 DAI Xin	校长 President
	王岩松 WANG Yansong	党政办公室主任 Director of Party and Administration Affairs Office
	韦新东 WEI Xindong	国际交流学院院长 Dean of College of International Education
	张学建 ZHANG Xuejian	研究生院院长 Dean of Graduate School
	王丽霞 WANG Lixia	教务处处长 Director of Department of Academic Affairs
	金玉杰 JIN Yujie	科学研究处处长 Director of Department of Scientific Research
	田伟 TIAN Wei	国际合作与交流处处长 Director of Department of International Cooperation and Exchange
	姜浩 JIANG Hao	吉林省高层次人才创新创业基地办公室 主任 Director of Jilin Provincial Innovation and Entrepreneurship Bases for Top Talents Office
	于建军 YU Jianjun	发展规划处副处长 Vice Director of Department of Development & Planning

学校 University	姓名 Name	职务 Position
法国犹尼亚高等工程师学院 Junia (Graduate School of Engineering), France	蒂里·欧克 Thierry Occre	校长 President
	安妮凯瑟琳·吉塔德 Anne-Catherine Guitard	副校长 Vice President
	安妮·拉库尔 Anne LACOUR	国际学生办公室主任 Head of International Student Office
	辛西娅·祖比尔 Cynthia ZOUBIR	国际关系与国际发展处处长 Director of International Relations and International Business Development
	佛洛伦斯·马雷斯 Florence MALAISE	执行与国际关系处处长 Director of Operations and International Relations
	文森特·希克斯 Vincent SIX	数字化发展处处长 Director of Digital Transformation
	乔普·伦辛克 Joop LENSINK	研究生院院长 Director of Master Programs
	安娜·鲁伊斯·鲍恩 Ana RUIZ BOWEN	智慧城市科学与工程硕士项目负责人 Head of Master of Science and Engineering: Smart Cities
	玛丽·劳尔·斯特凡尼 Marie-Laure STEFANI	智慧城市科学与工程硕士项目学术助理 Academic coordinator of Master of Science and Engineering: Smart Cities
	米卡埃尔·布罗达 Mickaël BRODA	建筑与城市环境系主任 Head of the Building and Urban Environment Department
	帕特里克·德拜 Patrick DEBAY	智能系统与能源系主任 Head of the Smart Systems and Energies Department
	曹华 Hua CAO	国际关系专员 International Coordinator
	桑迪·杜坎 Cindy DUCAMP	商务合作办公室主任 Head of Corporate Communication
	塞琳·杜布瓦·杜普兰 Céline DUBOIS-DUPLAN	规划处处长 Director of Prospective
	丹尼斯·瓦伊拉尔布鲁 Denis OUAILLARBOUROU	人文学院院长 Head of Humanities
法国里尔天主教大学 Lille Catholic University, France	帕特里克·斯戈弗莱尔 Patrick Scaufflaire	校长 Rector
俄罗斯莫斯科国立建筑大学 Moscow State University of Civil Engineering (National Research University), Russia	帕维尔·阿基莫夫 Pavel Akimov	执行校长 Acting Rector
	薇拉·盖里施尼科瓦 Vera Galishnikova	副校长 Vice Rector





学校 University	姓名 Name	职务 Position
亚美尼亚国立建筑大学 National University of Architecture and Construction of Armenia	叶吉扎尔·瓦尔达尼扬 Yeghiazar Vardanyan	执行校长 Acting Rector
	瓦杰斯·耶多扬 Vardges Yedoyan	副校长 Vice Rector
	马努克·巴塞格扬 Manuk Barseghyan	副校长 Vice Rector
	加尼克·斯特潘扬 Garnik Stepanyan	建筑学院院长 Dean of the Faculty of Architecture
俄罗斯新西伯利亚国立建筑大学 Novosibirsk State University of Architecture and Civil Engineering, Russia	尤里·斯科卢波维奇 Yuriy Skolubovich	校长 Rector
	娜塔亚·丝尼瓦 Natalya Sineeva	国际处处长 Director Institute of International Affairs
吉尔吉斯奥什工业大学 Osh Technological University, the Kyrgyz Republic	阿卜杜拉·阿比多夫 Abdykadyr Abidov	校长 Rector
俄罗斯莫斯科理工大学梁赞分院 Ryazan Institute (Branch) Moscow Polytechnic University, Russia	伊戈尔·穆罗格 Igor Murog	校长 Rector
中国山东建筑大学 Shandong Jianzhu University, China	靳奉祥 JIN Fengxiang	校长 President
	傅传国 FU Chuanguo	副校长 Vice President
	李潇 LI Xiao	国际交流合作处处长 Director of Office of International Cooperation and Exchanges
	陈宝明 CHEN Baoming	国际交流合作处副处长 Deputy Director of Office of International Cooperation and Exchanges
	各学院院长、职能部门负责人及相关人员 16 人 16 other delegates including heads of faculties and departments	
沈阳建筑大学 Shenyang Jianzhu University, China	李宇鹏 LI Yupeng	副校长 Vice President
	魏溯华 WEI Suhua	国际交流合作处副处长 Deputy Director of Department of International Exchanges and Cooperation

学校 University	姓名 Name	职务 Position
中国天津城建大学 Tianjin Chengjian University, China	李忠献 LI Zhongxian	校长 President
	黄凌霄 HUANG Lingxiang	国际交流处处长 Director of Office of International Cooperation and Exchanges
	王黎 WANG Li	国际交流处副处长 Deputy Director of Office of International Cooperation and Exchanges
保加利亚土木工程及大地测量大学 University of Architecture, Civil Engineering and Geodesy, Bulgaria	米莲娜·纳诺娃 Milena Nanova	建筑学院副院长 Vice Dean of the Faculty of Architecture
波黑巴尼亚卢卡大学 University of Banja Luka, Bosnia and Herzegovina	米罗斯拉夫·马利诺维奇 Miroslav Malinović	建筑遗产保护历史与理论系主任 Head of Chair for History and Theory of Architecture and Building Heritage protection
	戈尔达娜·布罗西塔 Gordana Broceta	建筑、土木及大地测量学院副院长 Vice Dean of Faculty of Architecture, Civil Engineering and Geodesy
黑山共和国下格理查大学 University of Donja Gorica, Montenegro	博雅那·斯特妮萨 Bojana Sternisa	理工学院助教 Teaching assistant of Faculty of Polytechnics
	沙姆索·卡拉奇 Semso Kalač	理工学院助教 Teaching assistant of Faculty of Polytechnics
英国东伦敦大学 University of East London, the UK	哈桑·阿卜杜拉 Hassan Abdalla	副校长 Vice Rector
	谭大维 David Tann	建筑、计算机及工程学院院长 Dean of School of Architecture, Computing and Engineering
波兰华沙生态与管理大学 University of Ecology and Management in Warsaw, Poland	贾斯蒂娜·克利斯 Justyna Klys	副校长 Vice Rector
	玛格丽特·莱斯琴斯卡 - 多曼斯卡 Małgorzata Leszczynska-Domanska	建筑学院院长 Dean of the Faculty of Architecture
	博格丹·戈琴卡 Bogdan Gorczyca	建筑学院副院长 Vice Dean of Faculty of Architecture
波黑莫斯塔尔大学 University of Mostar, Bosnia and Herzegovina	杰纳斯·马尔辛斯基 Janusz Marchwiński	教授 Professor
	伊沃·乔拉克 Ivo Čolak	副校长 Vice Rector
波兰华沙理工大学 Warsaw University of Technology, Poland	史丹科·乔拉克 Stanko Čolak	土木学院国际助理 Assistant of Faculty of Civil Engineering
	特蕾莎·齐林斯卡 Teresa Zielinska	校长助理 Rector's Proxy

## 历届联盟会议暨校长论坛回顾

Review of previous BRAUIC Conferences and Presidents' Forums

首届

I

北京建筑大学 (中国·北京, 2017 年 10 月)

Beijing University of Civil Engineering and Architecture (October 2017, Beijing, China)

第二届

II

马来西亚理工大学 (马来西亚·吉隆坡, 2018 年 9 月)

Universiti Teknologi Malaysia (September 2018, Kuala Lumpur, Malaysia)

第三届

III

莫斯科国立建筑大学 (俄罗斯·莫斯科, 2019 年 10 月)

Moscow State University of Civil Engineering (October 2019, Moscow, Russia)